

## 2022 Henan Government Excellence Scholarship Application Procedures for Henan University

To encourage more foreign students with higher quality to study in Henan province, the People's Government of Henan Province has established Henan Government Scholarship (hereinafter referred to as Scholarship). This application guideline is made for the better management of Scholarship.

### I. Supporting Categories, Duration and Instruction Languages

**Supporting Categories:** One-Semester Chinese Language Students, One-Academic-Year Chinese Language Students, undergraduate students, master students and PhD students.

#### Duration

Supporting Categories	Major Study (Academic year)	Duration of Scholarship (Academic year)
One-Semester Chinese Language students	0.5	0.5
One-Academic-Year Chinese Language students	1	1
Undergraduate students	4—5	4—5
Graduate students	2—3	2—3
PhD students	4	4

#### Language of Instruction:

Language Proficiency for English-taught Programs:

1. Applicants whose mother tongue is English;
2. Applicants whose mother tongue is not English should have IELTS (band 6) or TOEFL iBT score 86 for undergraduate program. IELTS (band 6.5) or TOEFL iBT score 86 for master and PhD program.

Language Proficiency for Chinese-taught Programs:

1. [HSK level 4 for undergraduate programs.](#)
2. [HSK level 5 for master and PhD programs.](#)

### II. Scholarship Coverage

Supporting Categories	Duration of Scholarship (Academic year)	Scholarship Coverage
One-Semester Chinese Language students	0.5	Tuition fee and accommodation fee (Quadruple-beds room)
One-Academic-Year Chinese Language	1	Tuition fee and accommodation fee (Quadruple-beds room)

students		
undergraduate students	4—5	Tuition fee and accommodation fee (Quadruple-beds room)
master students	2—3	Tuition fee, accommodation fee (double-beds room) and living allowance (1500RMB per month)
PhD students	4	Tuition fee, accommodation fee (double-beds room) and living allowance (2000RMB per month)

**Remarks :** For undergraduate students, master students, and PhD students, they are qualified to continue enjoying the scholarship on the condition that they pass the annual review in May each year.

### III. Eligibility

1. Applicants must be a non-Chinese citizen in good physical condition, and have no criminal record.
2. Abide by the laws and regulations of Chinese government, and regulations of Henan University.
3. Have a good attitude for learning and good academic performance.
4. The requirements for applicants' degree and age

Applicants for undergraduate program must have high school diploma with good academic performance and be under the age of 30.

Applicants for master program must have bachelor degree or above or more than two-year experience after graduation from vocational college and be under the age of 35.

Applicants for PhD program must have master's degree or above and be under the age of 40.

### IV. Application Procedure

**Applicants do not have to send hard copy of application documents.**

**They should** complete the online application procedure at “Online Application System for Henan University International Students”( <http://applyonline.henu.edu.cn/member/login.do>) in English or Chinese, and upload scanned documents according to the “application document list” of Henan Government Scholarship, among which applicants should upload the scanned copy of signed Application Form for Henan Government Scholarship to “other attachment” in the application system.

### V. Application Documents(Please upload the following scanned materials in the “Online Application System for Henan University International Student”)

1. [Application Form for Henan Government Scholarship](#) .(download here, fill in and upload it to “other attachment” of online application system.)
2. Passport photo page.

3. Highest diploma (applicants who are students or have a job must submit official document issued by their current school or department to prove their current status).

4. Applicants for undergraduate programs shall provide high school transcripts (detail marks certificate); applicants for master program shall provide undergraduate transcripts (detail marks certificate) (applicants whose highest degree is vocational college degree must provide vocational college transcripts or credential materials for more than two-year work experience); applicants for PhD program must provide undergraduate transcripts and master transcripts (Detail marks certificate).

5. Undergraduate, master, and doctoral candidates shall submit study plan in Chinese or English with 400, 600, and 800 words or above respectively.

6. Two Recommendation Letters (in Chinese or English): Applicants for master and PhD degree programs shall submit two recommendation letters signed by associate professor or professor.

7. Digital files of their own works (only required for Arts students): Applicants for Music studies are required to submit digital file of their own musical works. Applicants for the Fine Arts programs must submit digital files of their own works which include two sketches, include two color paintings in soft copy.

8. Power of attorney in China Authenticated by Chinese Embassy abroad or valid documents of their legal guardians in China (only required for applicants under the age of 18)

9. Foreigner Physical Examination Form.

10. Certificate of Non-Criminal Record.

11. English or Chinese Proficiency Certificate.

**Remarks:** Documents including diplomas, transcript, certificates or forms in languages other than Chinese and English shall be attached with notarized Chinese or English translations.

## **VI. Application deadline**

Application deadline: May 30<sup>th</sup>, 2022.

## **VII. Placement and Scholarship Confirmation**

1. Ineligible or incomplete applications will not be considered.

2. After placement confirmation by Henan University, scholarship recipients will receive Henan Government Scholarship.

3. Henan University will send Admission Letter and Visa Application Form for Study in China (JW202) to scholarship recipients around July 10th.

4. Scholarship will not be reserved if the scholarship recipient cannot register before the registration deadline.

## **VIII. Contact Information of Henan University**

Contact: Mr. Han Rencheng

Address: International School for Chinese Language and Culture, Henan University  
Number 85, Minglun Street, Kaifeng, Henan Province, China. 475001

Website: <http://isclc.henu.edu.cn/>

Tel: +86-371-22868-169

E-mail: [dwhy@henu.edu.cn](mailto:dwhy@henu.edu.cn);

## 河南省优秀外国留学生政府奖学金申请办法

为鼓励世界各国优秀学生来河南省学习，扩大河南省留学生规模，提高留学生层次，河南省人民政府特设立“河南省外国留学生政府奖学金”（以下简称“奖学金”）。为做好奖学金的管理工作，河南大学特制定本办法。

### 一、资助类别、期限及授课语言

**资助类别：**一学期汉语进修生、一学年汉语进修生、本科生、硕士研究生、博士研究生。

**资助期限：**

资助类别	专业学习期限（学年）	资助时间（学年）
一学期汉语进修生	0.5	0.5
一学年汉语进修生	1	1
本科生	4—5	4—5
硕士研究生	2—3	2—3
博士研究生	4	4

**授课语言：**

**英文授课专业语言能力要求：**

1. 母语或官方语言为英语；
2. 母语或官方语言为非英语的申请者：

本科生须达到雅思 6 分或新托福 86 分；

硕士研究生、博士研究生须达到雅思 6.5 或新托福 90 分。

中文授课专业语言能力要求：

本科生须通过HSK4 级；

硕士研究生、博士研究生须通过 HSK5 级。

## 二、资助内容

资助类别	资助年限 (学年)	资助内容
一学期 汉语进修生	0.5	提供学费、住宿费（四人间住宿）
一学年 汉语进修生	1	提供学费、住宿费（四人间住宿）
本科生	4—5	提供学费、住宿费（四人间住宿）
硕士研究生	2—3	提供学费、住宿费（双人间住宿）、每月发放 1500 元生活费
博士研究生	4	提供学费、住宿费（双人间住宿）、每月发放 2000 元生活费

备注：本科生，硕士研究生和博士研究生须每年 5 月份参加年度评审，评审通过后方可继续享受河南省外国留学生政府奖学金。

## 三、申请资助条件

1. 非中国籍公民，身体健康，无犯罪记录；
2. 遵守中国政府的法律法规，遵守学校的规章制度；
3. 学习态度端正，成绩优秀；

#### 4. 学历及年龄要求:

●河南大学本科项目申请者，须具有高中毕业以上学历，成绩优秀，年龄不超过 30 周岁；

●河南大学硕士研究生项目申请者，须具有大学本科以上学历，或专科毕业 2 年以上，年龄不超过35岁 ；

●河南大学博士研究生项目申请者，须具有硕士毕业以上学历，年龄不超过 40 岁。

### 四、申请流程

2022年申请人不必向河南大学邮寄纸质版申请材料，但必须登录“河南大学国际学生在线服务系统”

(<http://applyonline.henu.edu.cn/member/login.do>) 以中文或英文完成在线申请，并按照河南省外国留学生政府奖学金“申请材料”清单的要求上传相应的扫描件，其中把经本人签字的《河南省外国留学生政府奖学金申请表》扫描上传到系统中的“其它附件”位置。

### 五、申请资助材料（请在“河南大学国际学生入学在线申请系统”里上传以下扫描件材料）

1. 《河南省外国留学生政府奖学金申请表》（在此处下载填写并上传到系统中的“其它附件”位置）；
- 2 护照照片页；
- 3 最高学历证明（如申请人为在校学生或已就业，须另外提供本人所在学校或单位出具的在学证明或在职证明）；

4 学士本科项目申请人须提供高中毕业成绩单，硕士研究生项目申请人须提供学士学习阶段成绩单（申请人最高学历若为专科，须提供专科阶段学习成绩单和两年以上工作经历证明材料），博士研究生项目申请人须提供学士和硕士学习阶段成绩单；

5 学士本科生和硕士研究生项目申请者须分别提供400字和 600 字以上的中文或英文学习计划，博士研究生项目申请者须提供 800 字以上的中文或英文研究计划；

6 硕士研究生、博士研究生申请者必须提交两封副教授以上职称的推荐信，用中文或英文书写；

7 申请艺术专业的学生须提交本人作品的电子文档。申请音乐专业的学生须提交本人音乐作品电子文档。申请美术专业的学生须提交本人作品的电子文档，其中包括两张素描，两张色彩画；

8 年龄不满 18 岁的申请人，须提交经中国驻外使领馆认证的在华事务委托书或在华法定监护人委托书等相关材料；

9 《外国人体格检查记录表》和血液检查报告单；

10 无犯罪记录证明；

11 汉语水平或英语水平证明或同等语言能力证明。

**备注：**中英文以外的学位证书，成绩单以及无犯罪记录证明等文件须附经过公证的中文或英文译文。

## **六、截止日期**

截止日期：2022 年 5 月30日

## **七、录取及通知**

1. 若申请人不符合奖学金生资格有关规定或申请材料不全，不予受理；
2. 获得河南大学确认录取的申请人，可获得河南省外国留学生政府奖学金来河南大学学习；
3. 河南大学在 7 月 10 日前后邮寄《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》（JW202 表）寄送给资助项目获得者；
4. 不能按报到注册时间来华学习者，资助资格不予保留。

## 八、河南大学联系方式

联系人：韩任成

地址：中国河南省开封市明伦街 85 号河南大学国际汉学院

邮政编码：475001

网址：<http://isclc.henu.edu.cn/>

电话：+86-371-22868-169

传真：+86-371-22190-665

邮箱：[dwhy@henu.edu.cn](mailto:dwhy@henu.edu.cn)